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Abstract: The study aims mainly to analyze the economic role played by Al Salam Bank In the
State of Algeria as a banking environment where there are no laws governing Islamic banking; and
the State of Sudan as a banking environment in which there are laws regulating Islamic banking;
And draw the most important results. The main findings are that investment deposits represent the
most important sources of financial resources available at Al Salam Bank of Sudan, which helps the
Bank to contribute to the financing of economic and social development by financing activities and
projects that serve development purposes better than the Algerian counterpart.

Keywords: Banking Environment, Economic role, Banking System, Islamic Bank
Jel Classification Codes: L84,
Résumé:

L’étude vise principalement a analyser le role économique joué par Al Salam Bank dans 1’Etat
algérien en tant qu’environnement bancaire ou aucune loi ne régit les banques islamiques; et I'Etat
du Soudan en tant que milieu bancaire dans lequel des lois régissent les banques islamiques; Et
dessinez les résultats les plus importants. Les principales conclusions sont que les dépdts
d’investissement constituent la plus importante source de ressources financieres disponibles a la
Banque Al Salam du Soudan, ce qui aide la Banque a contribuer au financement du développement
économique et social en finangcant des activites et des projets qui servent mieux le développement
que le réseau algérien. homologue.

Mots-clés: environnement bancaire, role économique, systéme bancaire, banque islamique.
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